

1. Valg af dirigent – [Sjørn](#)

2. Godkendelse af dagsorden – [Dagsorden godkendt](#)

3. Meddelelser fra bestyrelsen – [Ingen meddelelser](#)

4. Foreningens ny bankforbindelse

[Flemming bekræfter at skift til Djurslands Bank nu er ok. Foreningen får driftskonto & opsparingskonto. Med vort nuværende niveau af indestående = Over kr. 200.000.- vil vi opnå ca. 1,6% i rente.](#)

[Fremover vil det være muligt at banken udsender opkrævningerne digitalt, så en stor hjælp i fremtiden](#)

5. Regnskab og budget – [Flemming](#)

[Flemming gennemgik Regnskab & budget og alt ser fint ud. For budget 2025 & 2026 bliver kontingent postering dog tilrettet, da beløb for kontingent & vejfond er steget med kr. 500,00 efter beslutning på Generalforsamling i år. Disse kr. 500,00 fordeles med + kr. 200 kontingent & + kr. 300 til vejfond.](#)

6. Status ejerforhold vejnet

[Intet nyt pt. Sjørn erkender at bolden lå hos ham i forhold til at kontakte advokat, der kunne checke om der er noget at komme efter overfor det omtalte konkursfirma, der har ejerandel i "vor" vejnet.](#)

Han vil checke med landmålerfirmaet, om de kan anbefale en advokat, eller selv har brugt en i den forbindelse.

7. Status indkøb tørdragter

Bestyrelsen fandt at de senest angivne priser for nye tørdragter var for høje, og kunne ikke acceptere indkøb i det pris leje. Efter check på nettet, fandt vi forretning "Surflin" på Gåseagervej 12 i Egå. Lena besøgte butikken og fik tilbud på kr. 3000,-/stk. såfremt der tages beslutning inden jul. Gunner tager til butikken & køber ind.

8. Status afvandings-projektet – nyt møde 7. januar

Sjørn berettede at der på sidste møde blev oprettet en arbejdsgruppe med tovholder Ole. Der blev talt om oprettelse af Fond, der skulle stå for og styre kommende indbetalinger fra de enkelte grundejerforeninger til projektet. Dette er dog helt teoretisk på nuværende tidspunkt, da der kan gå mange år før fond og indbetalinger kan realiseres. Alt kan kun ske ad frivillighedens vej, og først kræves der et overblik over de individuelle grundejeres separation af vand på grunden. Dvs. er der faskiner i jorden, kan de checkes etc. Lars vil deltage i det kommende projekt møde 7/1 og give os update.

9. Status skærver på sidevejen

Flemming har kontakt til asfalt fa. Gert Swidt & Sven Laursen for at få prisoverslag på at lægge skærver på Lindeparkens sideveje. Han har udregnet et materiale behov på 265 tons, pris niveau ligger i ca. kr. 300-800,-/ton. Det bliver et bekosteligt projekt. Formand Sjørn

har betænkeligheder i forhold til om investeringen står mål med formålet, i og med at Lindeparken er et sommerhusområde og ikke et villakvarter. Flemming checker hvad vi betalte for Lindeparken.

10. Status oversigtsforhold Flemming på hjørnet

Sjørn vil nu prøve at kontakte Flemmings datter. Hun er der oftere end Flemming selv. Formålet med kontakt er at få aftale i stand om at hæk klippes ned, så man kigge hen over den i bil.

11. Status Kastberg dialog

Sjørn og Flemming vil kontakte far og/eller sønner for at få en dialog omkring strand areal og vise dem vor velvilje til at medvirke til forbedring. Flemming kontakter Kurt for Kastberg tlf. nr.

12. Nyt om vinterrydning

Lars er tovholder på dette. Han har haft kontakt med Schmidt anlægsgartner der kører i Følle allerede. De er klar ved behov.

13. Eventuelt

Flemming informerer, at der kommer grundskyld til betaling for vort fællesareal = Højen. Arealet er 1802 km og totalsum for 2025 bliver kr. 2.800.- Beløbet bliver påført budget for 2025.

14. Næste møde

Møde aftalt til onsdag d. 5/3 kl. 19.00 (evt. i Katholt). Flemming understreger at vi skal have koordineret generalforsamlingsdato med festudvalget, så de kan gå i gang med festplanlægning ☺

Lena/